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1. Na tak zwanym ,Blacu cyrkowym" pomigdzy ulicami Kalisk4,
Broniewskiego i Kruszyrisk4, odbywa sig cyklicznie handel obwofny.
Mieszkaficy pobliskich blok6w przy ul. Dziewiriskiej i Sm6lskiej
narzekaj4,Ze handluj4cy zaimiecaj1pergole w poblizu ich domostw.
Ponadto handluj4cy zalatwiaj4 swoje potrzeby fizjologiczne w ich
rejonie. JeZeli sp6lka ,,Baza" pobiera od os6b tam handluj4cych oplaty,
to powinna r6wnieZ zaj46 sig sprz4taniem tego terenu, oraz postawii
tymczasowe toalety typu TOI-TOI.

2. Uzytkownicy ScieZek rowerowych narzekaj4na ich za6miecenie, oraz
zalegarie spadaj4cych liSci. Rowerzyrici twierdz4, Le zarniatarki
kt6rymi dysponuje PGK,,Saniko" sp. z o. o. mog4 temu problemowi -
zagrahaj4cemu zdrowie i \cie dla uzytkownik6w pom6c, tylko
czgstotliwo66 ich uzycia j es t zbyt mala.

3. Proszg o informacjg, czy oddananiedawno do utycianowa linia
technologiczna do segregacji i odzysku r62nych material6w z
odpad6w komunalnych, sortowanych na Machnaczu, spelnia
zakladane wysokoSci i normy. Nowa linia sortowania zamontowana
przezPGK,,Saniko"sp. z o. o. kosztowala ponad 30 mln zl., a z
informacji kt6re posiadam- jej efektywnoS6- jest znikoma i daleka od
zakladanych zaloheh.

4. Proszg o informacjg jaki byl calkowity koszt naprawy i przebudowy.
zapadnigtego przycz6lkamostowego, przy ruece Zglowiqczce na ulicy
Wysokiej. Proszg r6wruei podat ile z calkowitej kwoty uryskaLo

.-\MPWiK sp. z o. o. od firmy ubezpieczeniowej.
sy'U4rtkownicy niedawno wyremontow anej przez miasto Sciezki

rowerowej, prowadz4cej w kierunku Wikaryjki (w granicach
administraryjnych miasta) narzekaj1na nier6wnojci i pgknigcia

lpowoduj4ce utrudnienia w jeLdzie.Pytajqtcry w ramach gwarancji
mozna uzyskai naprawQ tych uszkodzeri i niedogodnoSci od

_ iryykonawcy tego zadania.
6.rProszg o informacjg jakie jest zadtuZenie Spolki MpEC. V/jakiej

wysoko6ci i najakich warunkach spLaty zaci4gnigto kredl na zakup
mialu wgglowego przez t4 firmg.



7. Na wnioski os6b starszych, schorowanych i niepelnosprawnych,
proszg o zlikwidowanie sporego wypigtrzenia chodnika na ulicy
Mtynarskiej 10/1 0 stanowi4cego zagrolenie dla naszych
mieszkaric6w.

Z powazaniem

Janusz Dgbczyrtski


